
  Protokół Nr 9/2025
z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta

Rady Miasta Płocka
   które odbyło się 28 stycznia 2025 roku

                            

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 16.15

Stan członków  
Komisji  – 8
Obecnych –7
  
Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załączniki nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt. 1 

Spotkaniu przewodniczył  Pan radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący Komisji  Inwestycji, 
Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta, który powiedział: „Serdecznie witam Państwa. Na początek 
sprawdzimy obecność, więc proszę o zalogowanie się do systemu eSesja Państwa Radnych i 
proszę o potwierdzenie obecności. Mamy obecnych siedmioro radnych, jedna osoba nieobecna 
może  w  trakcie  dojdzie.  Dziękuję  bardzo.  Musimy  przyjąć  porządek  obrad,  natomiast  na 
początku chciałbym zaznaczyć, że mamy trzy świeże autopoprawki do druku  nr 196, 197, a 
także do Polityki Senioralnej pomieszczonej na druku 195, więc propozycja jest taka, ponieważ 
mamy też tu obecnego kolegę Mateusza Matusiaka, jest to specjalista od dronów, przyszedł do 
mnie z pewnym ciekawym pomysłem i chciałbym, żeby się Państwo zapoznali. Zaproponuję, 
żeby  wprowadzić  do  porządku  obrad  jako  punkt  pierwszy  tematykę.  Proszę  bardzo  Panie 
przewodniczący.”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Panie 
Przewodniczący,  kiedyś  już  rozmawialiśmy  na  ten  temat  na  komisji,  że  jeżeli  są  takie 
nadzwyczajne sytuacje, że wprowadzamy coś dodatkowego, to bardzo prosimy żeby to było na 
końcu komisji.”

Pan radny  Michał Sosnowski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Na końcu?” Dobrze, myślę, że nie będzie to problemu. Chciałem, żeby w 
międzyczasie radni mogli się zapoznać z autopoprawkami na przykład budżetowymi, ale jeżeli 
taka decyzja to w sumie może też tak być. Dobrze. Tylko zaproponuję wprowadzenie tego 
punktu albo może to będzie jako ostatni punkt, czyli w sprawach różnych – prezentacja, to 
kolega poczeka, rozumiem. Przechodzimy do przyjęcia porządku obrad w takiej formie, jakiej 
był zaproponowany tylko pamiętajmy o tych autopoprawkach. Kto z Państwa radnych jest za 
przyjęciem porządku obrad?  Jednogłośnie, dziękuję bardzo (7 głosów za).  

Porządek obrad został przyjęty i przedstawia się następująco:
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1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Płocka  z 3
    grudnia 2024 roku.
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta z 17 

grudnia 2024 roku. 
4. Informacja o rozstrzygniętych zamówieniach publicznych w Urzędzie Miasta Płocka.
5. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:
1) zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy-Miasto  Płock  na  lata  2025  –  2051 

(druk nr 196),
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 197), 
3) nadania  medalu  „Zasłużony  dla  Płocka”  Teatrowi  Dramatycznemu  im.  Jerzego 

Szaniawskiego w Płocku (druk nr 184), 
4) uznania przyjętego „Planu adaptacji  do zmian klimatu” za miejski  plan adaptacji  do 

zmian klimatu w rozumieniu art.3 pkt 9a ustawy z dnia 27 kwietnia  2001 r. – Prawo 
ochrony środowiska (Dz.U.z 2024 r. poz.54, z późn. zm.) (druk nr 191),

5) przyjęcia Polityki Senioralnej Miasta Płocka do 2026 roku (druk nr 195). 
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Płocka z 3 grudnia 
2024 roku. 

W tym punkcie nie było pytań, więc radni przystąpili do głosowania. 

Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Protokół ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Płocka z 3 grudnia 2024 roku 
został przyjęty jednogłośnie. 
  
Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta z 
17 grudnia 2024 roku. W tym punkcie nie było pytań, więc radni przystąpili do głosowania. 
  
Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Protokół z posiedzenia Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta z 17 grudnia 2024 
roku został przyjęty jednogłośnie. 
                                   
Ad pkt. 4  

Informacja o rozstrzygniętych zamówieniach publicznych w Urzędzie Miasta.  Informacja stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 

W tym punkcie nie było pytań.
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Ad pkt. 5  

Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka. 

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta, który powiedział: „Przechodzimy do punktu 5, jest to opiniowanie uchwał na najbliższą 
sesję  Rady  Miasta  Płocka  i  rozpoczynamy  tradycyjnie  od  uchwał  budżetowych  i  tu  może 
poprosiłbym Pana skarbnika nie tyle o wprowadzenie, bo już  większość komisji się odbywała 
natomiast może o wyjaśnienie  tej autopoprawki, która jest  świeżo wrzucona.” 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta powiedział: „Dzień dobry. Witam Państwa. Jeśli chodzi 
a autopoprawkę tak naprawdę to mamy jedną istotną zmianę,  bo pozostałe to są drobiazgi. 
Przesuwamy  2 miliony z budowy ulicy Kopernika, Stodółkiewicza i Kollberga  na zagospodarowanie 
terenu  Cmentarza  Żydowskiego  oraz  terenów wokół  cmentarza.  Natomiast  to  przesunięcie  z 
tamtej ulicy wynika z faktu, że opóźniają się jakby prace. Jeśli się nie mylę, tutaj Artur jest, więc 
Fortum albo PGNiG  tego już nie pamiętam.”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „Przede wszystkim  Fortum rozkłada swoje 
prace na poziomie dwóch lat.”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnika Miasta  powiedział: „Na 2 lata, czyli na 25 i 6 stąd jakby nie 
jesteśmy w stanie w tym roku wszystkiego skończyć i przesunięcie tych dwóch milionów  a przy 
okazji od razu chcemy wykorzystać to na rozpoczęcie tych prac związanych  z zagospodarowaniem 
tego terenu i wkładamy 2 miliony na ten rok i 4 mln na rok 2026, żeby ten teren zagospodarować, 
żeby był następny kawałek ładnie wyglądający. To tyle, reszta to są naprawdę takie całkowite 
drobiazgi w tej autopoprawce.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta, który powiedział: „Okej. Proszę Pan radny Tomasz Maliszewski.”

Pan  radny  Tomasz  Maliszewski powiedział:  „Panie  skarbniku,  czy  ja  mógłbym  zobaczyć 
wizualizację, jak docelowo będzie wyglądało te zagospodarowanie tego terenu?” 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnika Miasta  powiedział: „To już z Panem wiceprezydentem proszę 
o kontakt, ja nie widziałem.”

Pan  radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Panie prezydencie, czy mógłby Pan taki materiał 
przygotować na posiedzenie Sesji Rady Miasta Płocka?”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „Na najbliższą sesję?”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Wizualizację, w jaki sposób będzie zagospodarowany.”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „Dokładniej.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „To nie macie jakiejś prezentacji?” 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „Mam materiał kilkusetstronicowy.” 

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Okej, to na najbliższą Komisję Inwestycji, dobrze?” 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „Umówmy się, biorąc pod uwagę też jakość, 
która  będzie  wyświetlana  a  ten  materiał  przede  wszystkim  graficzny,  popracuję,  jak  będzie 
wizualizacja  z oświetleniem  …. Dzisiejsza jakość nie pokaże  faktycznego stanu.” 

Pan radny  Tomasz Maliszewski powiedział: „Dobrze. To, co możemy się umówić na następną 
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komisję?

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział:  „Na kolejną Komisję Inwestycji przedłożę 
już taki kompleksowy materiał.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Dobrze. A jak szacujecie koszty, jaki to będzie koszt 
wykonania tego zagospodarowania terenu?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnika Miasta  powiedział: „Do budżetu idzie 6 milionów złotych.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Sporo.”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „Mówimy tutaj o obszarze prawie 3 hektarów 
zagospodarowania terenu.”

Pan radny  Tomasz Maliszewski powiedział: „Żeby była jasność, ja się bardzo cieszę z tego 
powodu.”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „1,9 plus 4 to 2,3 -2,4. Cały ten teren będzie 
zagospodarowany.’”

Pan radny  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „W tym samym 
temacie  dopytam  czy  istnieje  jakaś  szansa  na  dofinansowanie  zewnętrzne  dla  tego 
zagospodarowania?” 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta powiedział: „Tak jest.”

Pan radny  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „W jakim mniej 
więcej stopniu  procentowego udziału?”

Pan  Wojciech  Ostrowski Skarbnika  Miasta  powiedział:  „Będziemy  się  starali  pozyskać  jak 
najwięcej. Na dzień dzisiejszy myślę, że nie jesteśmy w stanie podać kwoty, bo to będą raczej 
takie wystąpienia  o dodatkowe pieniądze. Każdą kwotę, którą uda nam się pozyskać będzie jakby 
pozytywna. Chcielibyśmy pozyskać chociaż ze 4 miliony, ale to pożyjemy, zobaczymy."

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jasne. Dziękuję 
bardzo.” 

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Czy mamy już ogłoszony przetarg na wykonanie, 
czy nie, bo ja niedosłyszałem?”

Pan  Wojciech Ostrowski Skarbnika Miasta  powiedział: „Jak tylko Państwo ją zatwierdzicie w 
czwartek,  to wtedy będzie przygotowywany przetarg.”

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Na wykonanie?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnika Miasta  powiedział: „Tak jest.” 

Pan radny Tomasz Maliszewski powiedział: „Dziękuję.” 

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta, który powiedział: „Nie widzę więcej pytań, więc możemy przejść do opiniowania tego 
projektu uchwały. Bardzo proszę Państwa radnych o zagłosowanie.” 

Wynik   g  łosowania:  
6 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
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1 głos wstrzymujący się.
 
Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na 
lata 2024-2051 pomieszczony na druku nr 196 został zaopiniowany pozytywnie.

Pan radny  Michał Sosnowski Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Teraz uchwała pomieszczona na druku numer 197 zmieniająca uchwałę 
budżetową miasta Płocka na 2025 rok. Proszę o zaopiniowanie Państwa radnych.”
  
Wynik   g  łosowania:  
6 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący się.
 
Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 197) został 
zaopiniowany pozytywnie. 

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział:  „Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie nadania medalu 
„Zasłużony dla Płocka” Teatrowi Dramatycznemu im. Jerzego Szaniawskiego w Płocku (druk nr 
184). Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi. Nie widzę. Przechodzimy do opiniowania 
projektu uchwały.”
  
Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.
 
Projekt uchwały w sprawie medalu „Zasłużony dla Płocka” Teatrowi Dramatycznemu im. Jerzego 
Szaniawskiego w Płocku (druk nr 184) został zaopiniowany pozytywnie.

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie uznania przyjętego 
„Planu adaptacji do zmian klimatu” za miejski plan adaptacji do zmian klimatu w rozumieniu art.3 
pkt 9a ustawy z dnia 27 kwietnia  2001 r. – Prawo ochrony środowiska (Dz.U.z 2024 r. poz.54, z 
późn.  zm.)  (druk  nr  191).  Czy  tu  mają  Państwo  radni  uwagi?  Nie  widzę.  Przechodzimy  do 
opiniowania tego projektu uchwały.”
  
Wynik   g  łosowania:  
6 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący się. 

Projekt uchwały w sprawie uznania przyjętego „Planu adaptacji do zmian klimatu” za miejski plan 
adaptacji do zmian klimatu w rozumieniu art.3 pkt 9a ustawy z dnia 27 kwietnia  2001 r. – Prawo 
ochrony środowiska (Dz.U.z 2024 r.  poz.54, z późn. zm.) (druk nr 191) został  zaopiniowany 
pozytywnie.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie  przyjęcia Polityki 
Senioralnej Miasta Płocka do 2026 roku (druk nr 195). Czy tu mają Państwo radni pytania, uwagi?”

Pani  radna  Daria  Domosławska powiedziała:  „Temat  Polityki  Senioralnej  został  gruntownie 
poruszony w trakcie Komisji Edukacji Zdrowia i Polityki Społecznej. Ja z tego miejsca chciałam 
podziękować za uwzględnienie wszelkich sugestii, które znalazły się w autopoprawce. Dziękuję 
bardzo.” 
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Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „W związku z tym że to jest temat sesyjny, proszę o włączenie pulpitów.”
  
Wynik   g  łosowania:  
7 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących się.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Polityki Senioralnej Miasta Płocka do 2026 roku (druk nr 195) 
został zaopiniowany pozytywnie.

Ad pkt. 6 
Sprawy różne. 

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „W tym punkcie mamy prezentację. Poproszę o przygaszenie świtała i włączenie 
prezentacji, którą kolega Mateusz dostarczył (maks 15 minut).” Prezentacja stanowi załącznik nr 4 
do protokołu. 

Pan Mateusz Matusiak powiedział: „Witam serdecznie wszystkich zgromadzonych. Nazywam się 
Matusiak  Mateusz.  Na  samym  początku  chciałbym  podziękować  Panu  przewodniczącemu  za 
możliwość przekazania, pokazania swojej wizji obrony Płocka. Po głębszej analizie  nasuwają się 
wnioski ze wschodniej granicy, jak i również z powodzi, które nas dotknęły na południu Polski, jak i 
z najprzeróżniejszych pożarów, że drony są kluczowym elementem, jeżeli chodzi o budowanie 
bezpieczeństwa naszych miast i  naszego państwa. Na dzisiejszej komisji  dotyczącej rozwoju i 
bezpieczeństwa chciałbym przedstawić trzy pomysły dotyczące grup drogowych, ale zanim do tego 
przejdę, chciałbym powiedzieć kilka słów o sobie i się przedstawić Państwu. Matusiak Mateusz 
jestem założycielem Ośrodka Szkoleniowego PREDADRON Akademii, szkolimy przyszłych pilotów 
statków bezzałogowych jak i również aktualnych pilotów. Jestem instruktorem w Szkole Wojskowej 
Fenikx.  Jako  pierwszy  w  Polsce  opracowałem program szkoleniowy  oparty  na  wykorzystaniu 
dronów i jak również zostałem od niedawna instruktorem w grupie CCD Skills.  Jest to świadoma 
obrona cywilna, gdzie również  prowadzimy zajęcia z wykorzystania i obsługi dronów. Od listopada 
2024  zostałem  również  uczestnikiem  testów  broni  antydronowej,  jak  i  najnowocześniejszej 
amunicji programowanej do zwalczania dronów. Prowadzimy szkolenia dla osób cywilnych dla szkół 
wojskowych,  jednostek  i  firm.  Chciałbym  teraz  przejść  do  tematu  głównego  pt.  „Drony  to 
przyszłość”.  Jak  Państwo widzą  mamy tutaj  dwa ciekawe zdjęcia  z  akcji  ratowniczych,  jak  i 
poszukiwawczych, ale zanim omówimy sobie te zdjęcia,  chciałbym powiedzieć o takich głównych 
aspektach  dotyczących  dronów  w  obronie  cywilnej.  Przede  wszystkim  akcji  ratowniczych, 
zapobieganie  pożarom,  monitorowanie  pożarów,  poszukiwanie  osób,  sytuacje  chemiczno-
ekologiczne również można wykryć za pomocą dronów, analiza terenu, transport sprzętu oraz 
operacje nocne. Jak widzimy tutaj na zdjęciu po lewej stronie obszar objęty powodzią dzięki użyciu 
bezzałogowców możemy przeprowadzić analizę miejsc objętych klęską, jak i również w poszukiwać 
osoby czy zlokalizować drogi dojazdowe. Tak jak również widzimy na tym poniższym zdjęciu na 
dachu jakiegoś budynku, znajdują się osoby, które chroniły się przed tą powodzią. Do nich również 
możemy dotrzeć bez problemu dronem. Dzięki zamontowanemu głośnikowi jesteśmy w stanie 
przekazać komunikaty, jak i również dostarczyć zapotrzebowanie do takich ludzi w postaci środków 
medycznych czy żywności. Chciałbym teraz opowiedzieć o wizji utworzenia grupy poszukiwawczo-
ratowniczej na terenie naszego miasta, która miałaby wspierać działania służb ratowniczych Straży 
Pożarnej.  Ponieważ z własnego doświadczenia wiem jak jest,  że tutaj w okolicy Płocka, jak i 
również w naszym mieście, że jest duże zapotrzebowanie na ten sprzęt, natomiast Straż Pożarna 
niestety nie jest w ten sprzęt wyposażona. Dzięki kamerze termowizyjnej jak widzą Państwo na 
zdjęciu a szczególnie na tym dolnym zdjęciu, widzimy pomarańczowy obszar i ciemnym kolorem 
jest zaznaczona droga, na której znajduje się mały biały punkcik. Jest to człowiek i dzięki takiej 
kamerze termowizyjnej jesteśmy bardzo szybko zlokalizować zaginioną osobę również używając 
kamery multi specjalnej czy wizyjnej jesteśmy w stanie dostrzec do takiej osoby, z tym że jest to 
utrudnione, ponieważ nie mamy do tego zróżnicowania koloru. Osoby, które by były członkami 
takiej  grupy,  byłyby  przystosowane  z  zakresu  szkoleń  jeżeli  chodzi  o  obsługę  dronów  i 
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wykonywanie  misji  specjalistycznych  do  poszukiwania  takich  osób.   Głównym  celem  jest 
wspieranie służb ratowniczych na terenie naszego miasta i okolic. Poprosiłbym o krótki film teraz 
przedstawiający akcje poszukiwawczą, która była w okolicach Płocka dokładnie w Gostyninie, gdzie 
83-letnia kobieta zaginęła. Możemy prosić film. Jak Państwo widzą, jest to nagranie z drona. 
Poszukiwania trwały trzy dni, nie można było znaleźć tej kobiety, natomiast używając drona widać, 
że jest tam osoba. Jak Państwo widzą ten teren był bardzo porośnięty i osoby, które były obok tej 
zaginionej kobiety nie były w stanie jej dostrzec, zlokalizować. Policjant, który podchodzi do tej 
osoby, musiał być cały czas koordynowany przez operatora drona, ponieważ stojąc kilka metrów, 
nie był w stanie dostrzec tego człowieka. I dzięki temu akcja ratownicza była przeprowadzona 
bardzo szybko. Misja takiej grupy, która miałaby powstać grupa poszukiwawcza na terenie naszego 
miasta  to  przede wszystkim przeprowadzenie  akcji  poszukiwawczych w różnorodnym terenie. 
Przygotowanie  do  przeprowadzenia  poszukiwań  w  lasach,  terenach  podmokłych,  rejonach 
górzystych,  miejskich  gdzie  mogą  zaginąć  osoby.  Praktyczne  szkolenie  po  analizie  terenu  i 
skutecznym poruszaniu się w różnych środowiskach przy pomocy dronów, współpraca ze Strażą 
Pożarną, służbami ratunkowymi, czyli gotowość do współpracy z lokalnymi służbami ratunkowymi 
w akcjach poszukiwawczo-ratowniczych, jak i również koordynacja z jednostkami Straży Pożarnej i 
zespołami ratowniczymi w zakresie poszukiwania dużych obszarów oraz udzielenia pomocy w 
trudno  dostępnych  miejscach,  budowanie  zespołu  ratowniczego  o  wysokich  kompetencjach. 
Tworzenie grup operacyjnych, których członkowie są wyspecjalizowani w obsłudze dronów i prace 
w zespołach ratunkowych. Regularne treningi i ćwiczenia zespołowe oraz scenariusze symulacyjne. 
Szkolenia z obsługi dronów do działań poszukiwawczo-ratowniczych, czyli nauka obsługi dronów 
wykorzystywanych w miejsca poszukiwawczych w tym lotów w trudnych warunkach pogodowych i 
terenowych.  Użycie  zaawansowanych  systemów wykrywania,  czyli  szkolenie  z  obsługi  kamer 
termowizyjnych, czujników, które pozwalają na szybkie zlokalizowanie osób zaginionych, jak i 
również  rozwianie  umiejętności  szybkiego  reagowania,  czyli  szkolenie  z  zakresu  planowania, 
realizacji  błyskawicznych  akcji  poszukiwawczych  gdzie  każda  minuta  ma znaczenie.  Edukacja 
społeczności  i  budowanie  świadomości  zagrożeń,  prowadzenie  kampanii  edukacyjnych  dla 
mieszkańców  na  temat  zasad  bezpieczeństwa  oraz  postępowania  w  sytuacjach  zagrożenia  i 
zaginięć,  oraz  utrzymywanie  gotowości  operacyjnej  i  technicznej,  regularne  przeglądy  i 
konserwacja sprzętu w tym dronów, akcesoriów do działań poszukiwawczo-ratowniczych. To są 
główne  zagadnienia  grupy  poszukiwawczo-ratowniczej.  Przejdźmy  do  kolejnej  rzeczy.  Tutaj 
chciałbym nawiązać do historii naszego miasta do 1920 roku, kiedy zostaliśmy zaatakowani przez 
bolszewików. Jak Państwo wiecie, nie tylko wojsko uczestniczyło w obronie naszego miasta, ale i 
całe społeczeństwo się zjednoczyło i dzięki temu mogliśmy przeciwstawić się agresorowi, za co 
zostaliśmy odznaczeni Krzyżem Honorowym przez marszałka Józefa Piłsudskiego. Nawiązując do 
historii naszego miasta, chciałbym Państwu przedstawić kolejną grupę dronową. Jest to moja wizja 
grupy obrony Płocka z racji tego, że jestem instruktorem w Szkole Wojskowej Feniks. W szkole 
praktycznie  w  całej  Polsce  rozmawiam  z  kursantami  w  różnym  wieku,  jest  bardzo  duże 
zainteresowanie powstaniem takich grup w każdym rejonie Polski, ponieważ jak widać sytuacja za 
wschodnią zachodnią granicą, pokazała nam, że te drony są wykorzystywane każdego dnia i jest to 
bardzo skuteczne zastosowanie przy małych kosztach. Chciałbym jeszcze teraz przedstawić krótki 
film na temat  tego,  jak  można konfigurować takie  drony.  Widzimy rosyjski  czołg,  który  jest 
zaatakowany przez drona, jest to przystosowany dron do zadań bojowych. Dron, który kosztuje 
około 700 dolarów, jest w stanie zwalczyć czołgi, które są warte kilkadziesiąt milionów, czyli jest to 
bardzo dobre przełożenie jeżeli chodzi o długofalową wojnę. Na nagraniu również widzimy, że 
możemy z takich dronów zrzucać granaty jak i naprowadzać artylerię, przeprowadzać rozpoznanie 
czy tutaj nowe zastosowanie - smocze drony, które są uzbrojone w palący się termit jak i również 
karabin maszynowy zamontowany do takiego drona. Także jak Państwo widzą wyobraźnia jest 
tylko  ograniczeniem i  analizując  przebieg  cały,  który  to,  co  się  toczy  za  wschodnią  granicą, 
wpadłem na pomysł właśnie utworzenia takiej grupy obrony Płocka. Zadaniami tej grupy byłaby 
nauka obsługi  cywilnej wersji  „Atak”,  wspierającej zarządzanie i  koordynacją działań w czasie 
zagrożeń, zwiększanie kompetencji  w monitorowaniu sytuacji  sprawnej komunikacji  w grupie, 
budowanie świadomości obywatelskiej na wypadek zagrożeń, edukacja mieszkańców Płocka jak 
postępować w sytuacjach kryzysowych. Szkolenia z obsługi dronów i symulatorów, czyli nauka 
obsługi dronów w tym praktyka na symulatorach, uzyskanie odpowiednich uprawnień certyfikatów 
do legalnych lotów dronami, wspieranie społeczności poprzez wykorzystywanie dronów, pomoc 
cywilom w sytuacjach kryzysowych poprzez szybkie wsparcie z powietrza, czyli m.in. monitoring z 

7



terenów zalanych, lokalizacja osób potrzebujących pomocy. Nauka budowania i konfigurowania 
dronów  FPV,  szkolenie  z  budowania  takich  dronów  rozpoznanie  i  praca  w  terenie,  nauka 
przygotowania  i  działań  rozpoznawczych  i  oceny  sytuacji  w  różnych  warunkach  terenowych. 
Współpraca z lokalnymi służbami bezpieczeństwa ratunkowymi, gotowość do wspierania Straży 
Pożarnej i innych służb ratunkowych w sytuacjach kryzysowych. Kolejny slajd to podsumowanie, 
jakie to są koszta podstawowe utrzymania, żeby powstała taka grupa. Grupa składałaby się z 16 
osób i na tą grupę zostałyby przydzielone cztery drony. Ponieważ do jednego drona są przydzielone 
cztery  osoby,  jak  Państwo widzą  operator  główny,  asystent  operatora,  specjalista  ds.  analizy 
danych  oraz  osoba,  która  będzie  osobą  rezerwową,  ponieważ  wiadomo  że  jak  ktoś  może 
zachorować  nie  będzie  w stanie pojechać  na  misje,  na  akcje,  stąd  jest  osoba  rezerwowa 
potrzebna. Jak Państwo widzą podstawowy sprzęt, który jest potrzebny do realizowania takich 
akcji, to są drony z serii matrix 350, są to drony wyspecjalizowane do takich zadań, są zbudowane 
w kamerę termowizyjną, która bardzo się dobrze sprawdza w obronie cywilnej jak i również na 
współczesnym polu  walki.  Generatory  prądu,  monitory  oraz  wyposażenie,  to  są  podstawowe 
elementy. Wiadomo, że potrzebowalibyśmy więcej tego sprzętu, natomiast to są rzeczy, które już 
mogłyby   nam  dać  tą możliwość,  aby taka grupa powstała i  zaczęła realizować działania 
wspierające służby ratownicze. Taką grupę oczywiście trzeba by  przeszkolić z zakresu obsługi i 
aplikacji,  uprawnień,  kursów  specjalistycznych  i  aplikacji  „Atak”.  Mówimy  tutaj  o  grupie 
poszukiwawczej. Natomiast grupa uderzeniowa, do takiej grupy jest brak limitu osób. Wszystkie 
osoby,  które  byłyby  zainteresowane  dołączeniem  do  takiej  grupy,  rozmawiałem  z  osobami, 
niektórzy chcieliby działać patriotycznie na rzecz naszego miasta, naszej ojczyzny, z tym że ich 
praca i tryb życia nie pozwala na to, żeby uczestniczyć czy służyć w armii stąd pomysł  do  tych 
osób aby zrobić coś dobrego i zwiększyć bezpieczeństwo naszego miasta. I tutaj również potrzebny 
sprzęt, czyli są to  symulatory, aparatury do sterowania, drony jak i gogle. Taką grupę trzeba by 
było również przeszkolić z zakresu uprawnień, aplikacji, kursów oraz kursów specjalistycznych. Jest 
to grupa uderzeniowa, natomiast grupa rozpoznawcza  również brak limitu osób, składałaby się z z 
z operatora, nawigatora i osoby od łączności. Potrzebny sprzęt, który byłby wykorzystywany do tej 
grupy, czyli oczywiście drony, generatory prądu, starlinki są to anteny, dzięki którym jest dostęp do 
internetu w miejscach gdzie tego internetu można powiedzieć że nie ma, jak również trzeba by 
było  przeszkolić  tę  grupę z  zakresu uprawnień,  aplikacji  oraz kurów specjalistycznych.  Są to 
podstawowe aspekty do stworzenia takiej grupy. Chciałem Państwu bardzo podziękować i zależy 
mi na tym, żeby zwiększyć bezpieczeństwo naszego miasta, naszej ojczyzny i nie muszę chyba 
nikogo z Państwa namawiać do tego jak drony odgrywają ważny aspekt w naszych dzisiejszych 
czasach, jak są ważnym elementem czy to w obronie cywilnej, czy w bezpieczeństwie naszego 
państwa. Chciałem zapytać, czy może są jakieś pytania?”

Pan  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  powiedział:  „Bardzo  ciekawa  prezentacja. 
Przedstawiając się powiedział Pan o Szkole Wojskowej Fenix, czy kilka zdań na temat tej instytucji 
mógłby Pan jeszcze  powiedzieć więcej?”

Pan  Mateusz Matusiak powiedział: „Oczywiście. Dołączyłem do tej szkoły dwa lata z Panem 
pułkownikiem Jarosławem Chrobotem, wspólnymi siłami wprowadziliśmy nowy przedmiot do szkół 
wojskowych  - operator drona po głębszej analizie za wschodnią granicą. Jest to szkoła, która ma 
kilkanaście  placówek  w  całej  Polsce  i  uważam  tę  szkołę  jako  pionier,  jeżeli  chodzi  o  klasy 
mundurowe.”

Pan  radny  Artur  Jaroszewski Przewodniczący  Rady  Miasta  Płocka  powiedział:  „Najbliższa 
placówka?”

Pan Mateusz Matusiak powiedział: „W Płocku.”

Pan radny  Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  „Czyli  ta przy 
Parafii św. Józefa?”

Pan Mateusz Matusiak powiedział: „Koło Włodkowica. Jest w Płocku, w Iławie, w Olsztynie,  w 
Wyszkowie, w Ciechanowie i również tutaj w okolicach.”
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.” 

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „W jakiej formie Państwo pracujecie w organizacji 
czy w stowarzyszeniu?” 

Pan  Mateusz  Matusiak powiedział:  „Kierowałem  się  głównie  bezpieczeństwem.  Dla  mnie 
najważniejsze jest bezpieczeństwo mojej rodziny, rodaków w bezpiecznej Polsce.  Ja jako założyciel 
ośrodka szkoleniowego gdzie szkolimy przyszłych pilotów, jak i również obecnych pilotów statków 
bezzałogowych po głębszej analizie stwierdziliśmy, że takie grupy są potrzebne. Nawet powiem 
Pani, że miałem przyjemność uczestniczyć w ostatni weekend w szkoleniu, które prowadził Pan 
Sebastian Kuczyński.  Jest to operator dronów bojowych na Ukrainie,  właśnie wrócił  do Polski 
przekazać nam dawkę sporej wiedzy i również rozmawialiśmy z tym człowiekiem,  powiedział, że 
takie grupy dronowe są konieczne w dzisiejszych czasach,  ponieważ nie ma co się ukrywać, 
zagrożenie  ze  wschodu  jest  dość  spore,  a  drony  jak  widać  każdego  dnia  słyszymy  w 
wiadomościach, że są wykorzystywane  do najróżniejszych celów. Nie jesteśmy stowarzyszeniem, 
to jest mój prywatny pomysł, moja wizja.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa 
Miasta powiedział: „Czy Państwo radni mają jeszcze jakieś pytania?”

Pan radny  Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dziękuję również niezmiernie tutaj ciekawe 
przedstawienie  w interesującym temacie takim na czasie i przyszłościowym. Natomiast ja tak się 
bardziej  chciałem  zapytać,  bo  rzeczywiście  to  są  bardzo  ciekawe  kwestie,  ale  rozumiem, 
występując na komisji Rady Miasta, Pan tutaj proponuje, nie wiem, czy oczekuje jakiegoś wsparcia 
przy organizacji przez samorząd tych inicjatyw, czy to w Pana zamyśle w ten sposób by miało 
wyglądać?  Drugie  pytanie,  bo  tutaj  dużo  tych  kwestii  jest  podkreślanych  w  tych  aspektach 
obronnych, militarnych, bo jak gdyby miało tutaj w jakieś inicjatywy z tym związane angażować 
samorząd, czy samorząd miałby coś wspierać. To ja nie wiem czy samorząd na gruncie prawnym 
może wspierać, czy pomagać w organizacji takich grup nazwijmy to trochę może paramilitarnych, 
czy coś w tym stylu i może więcej jakby Pan spróbował powiedzieć na ten temat. Czego by Pan 
konkretnie oczekiwał tutaj od samorządu w tym zakresie i jak Pan to widzi od strony prawnej, czy 
może  Pan  się  w  tym  temacie  orientował?  Według  mnie,  jeśli  chodzi  o  te  różne  kwestie 
poszukiwawcze związane z bezpieczeństwem cywilnym to pewnie nie ma żadnego problemu, ale 
Pan tutaj dużo mówił o tych kwestiach militarnych, nawet w tych szkoleniach finansowanych jest 
jakaś aplikacja „Atak” i   ja  mam wątpliwości  czy na przykład  takie rzeczy to  na przykład 
samorząd by się mógł angażować na gruncie naszego prawa w tej chwili. Dziękuję.”

Pan  Mateusz Matusiak  powiedział: „Dziękuję. A więc chciałbym nawiązać najpierw  do tego 
drugiego pytania. Moją wizją jest utworzenie bezpiecznego państwa  patrząc na model szwajcarski. 
W  Szwajcarii   mamy   całe  społeczeństwo,  które  jest  przeszkolone  z  zakresu  obsługi  broni. 
Natomiast jeżeli używamy takiej broni, uczestniczymy bezpośrednio w walce, tak. Jeżeli używamy 
dronów, nie jesteśmy na pierwszej linii frontu, tylko możemy wykonywać działania kilkanaście lub 
kilkadziesiąt kilometrów  dalej w zależności od tego, jaki jest to sprzęt. Moją wizją jest stworzenie 
tutaj  grupy  w  Płocku  i  zainspirowanie  innych  miast  do  tego  żebyśmy  utworzyli  taki  model 
szwajcarski, nie angażując  w to wojska tylko osoby które chciałby się przyczynić do zwiększenia 
bezpieczeństwa naszego państwa. To jest główny cel, natomiast jak to wygląda od strony prawnej, 
nie  jestem  w  tej  dziedzinie  ekspertem  i  nie  chcę  też  powiedzieć  jakieś  głupoty,  natomiast 
chciałbym Państwa zarazić tym pomysłem. Jeżeli chodzi o kwestie prawne, to możemy usiąść i 
dyskutować na ten temat. Mógłby  Pan powtórzyć jeszcze pierwsze pytanie?” 

Pan  radny  Andrzej  Aleksandrowicz powiedział:  „Ja  ogólnie  się  pytałem w  tych  kwestiach 
związanych ze wsparciem samorządu, czy Pan ma może już taką skonkretyzowaną wizję tej 
współpracy,  wsparcia  samorządu czy po prostu  dzisiejsze  wystąpienie  jest  takim kolokwialnie 
mówiąc rzuceniem tematu i tutaj wszystko jest do dalszej dyskusji jakby ewentualnej.” 

Pan Mateusz Matusiak powiedział: „Tak jak wspomniałem, chciałem dzisiaj Państwa zarazić tym 
pomysłem moją wizją. Natomiast jeśli chodzi o budowanie wewnątrz już struktury takiej grupy i 
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pomocy samorządu, to chciałbym na ten temat porozmawiać z osobami decyzyjnymi, ponieważ nie 
miałem wcześniej takiej możliwości, a dzisiaj chciałem przedstawić projekt. Dziękuję.”

Pan radny  Tomasz Kominek powiedział: „Dziękuję bardzo za udzielenie mi głosu. Szanowni 
Państwo radni, drogi pralegendzie temat jak najbladziej na czasie. Ja muszę powiedzieć, łącząc 
funkcje  samorządu  miasta  Płocka  tu  radnego  oraz  przedstawiciela  samorządu  województwa 
mazowieckiego muszę powiedzieć szczerze, że w ostatnim czasie, w ostatnich tygodniach można 
powiedzieć poprzez takie jednostki jak ochotnicze straże pożarne to właśnie dzięki dronom i tym 
którzy potrafią pilotować te statki bezzałogowe, odnaleziono w subregionie płockim  trzy osoby 
zaginione. Jedna w powiecie gostynińskim ale dwie osoby w powiecie płockim, gdzie ewidentnie 
tylko  i  wyłącznie  dzięki  termowizji  tego  statku  bezzałogowego była  możliwa ta  interwencja  i 
uratowanie ludzkiego życia, zdrowia. Muszę  też podpowiedzieć i być może  podkreślić fakt taki, że 
te jednostki ochotniczych straży pożarnych a mamy ich w powiecie płockim 113 i w Płocku 3 
bardzo  mocno  tę  tematykę  poruszają  i  interesują  się.  Na  tę  chwilę  my  jako  samorząd 
województwa wsparliśmy przy zakupie trzech takich dronów bardzo poważnych za kilkadziesiąt 
tysięcy złotych po to, żeby aktywnie te jednostki i te osoby mogły uczestniczyć w ratowaniu życia, 
mienia, zdrowia. To jest Ochotnicza Straż z Pożarna w Dobrzykowie, Ochotnicza Straż Pożarna za 
Dobrzykowem w Topulnie. Nie wiem, czy tam kojarzycie Państwo, gdzie to jest? Jedna po drugiej 
stronie Wisły. Natomiast bez wątpienia jest to przyszłość. Ja dzisiaj miałem okazję spotkać  się z 
tak  podobnymi  ludźmi,  jak  Pan  nastawionymi  właśnie  na  przyszłość  tą  dronową i  w  Płocku 
powstaje takie stowarzyszenie  ludzi, którzy zajmują się tą tematyką, i z tego co kojarzę jest to 
pierwsze tego typu stowarzyszenie na Mazowszu. Watro podkreślić, że jakby Pan sformalizował 
swoją  akademię  w  jakieś  stowarzyszenie  czy  fundację,  czy  generalnie  w  pewien  sposób 
sformalizował  tę  działalność,  to  w  samorządzie  województwa  są  środki,  które  pozwalają  na 
szkolenia, pozwalają na warsztaty, pozwalają na prowadzenie tego typu zajęć chociażby z dziećmi 
czy z młodzieżą właśnie w kierunku poprawy bezpieczeństwa i też jestem tego samego zdania jak 
Pan, zresztą po tym obrazie sprzed kilku tygodni, że jest to daleko idąca nowoczesna technologia 
pozwalająca na  ratowanie ludzkiego życia i mienia. Ostatnie tygodnie tylko pozwoliły podkreślić 
ten fakt i uratować trzy osoby także kierunek dobry. Jeżeli my byśmy mogli  pomóc jako samorząd 
województwa,  to  ja  bardzo  serdecznie  zapraszam.  Warto  pomyśleć  o  tej  fundacji  czy 
stowarzyszeniu i warto też te siły zjednoczyć z tym stowarzyszeniem, które powstaje w Płocku. Ja 
wiem bardzo mocno,  że tam pod inicjałem „Pan drom”,  czyli  nie  jaki  Pan Krzysztof  Pietrzak 
reprezentujący  Osiedle  Góry  i  też  jedną  z  rad  osiedli  bardzo  mocno  udziela  się  w  tym 
stowarzyszaniu i planują bardzo interesujące z mojego punktu widzenia wydarzenia na ten rok. 
Warto  też  zainteresować  się  tym,  co  robią  te  ochotnicze  straże  pożarne  z  tymi  swoimi 
profesjonalnymi dronami, bo taka jest przyszłość. Dziękuję bardzo.” 

Pan Mateusz Matusiak powiedział: „Dziękuję Panu bardzo. Znam akurat stowarzyszenie „Drony 
nad Wisłą”, ponieważ osoby, które należ do tego stowarzyszenia, to są moi kursanci. Także  i 
również  Pan Pietrzak jest  moim kursantem, który  zdawał  u  mnie  egzamin -  uprawnienia  do 
wykonywania lotu. Także znamy się, z tym że stowarzyszenie działa troszeczkę w innym kierunku. 
Jest to trochę inny sektor dronowy niż ten w którym ja działam. Także jak na razie wydaje mi się, 
że jak najbardziej możemy łączyć siły, z tym że jest to trochę inny kierunek niż ten, który ja 
obrałem.”

Pan Michał Sosnowski Przewodniczący komisji powiedział: „Dziękuję bardzo. Państwo radni czy 
są jakieś pytania? Proszę Pani radna Domosławska.”

Pani radna Daria Domosławska powiedziała: „Bezdyskusyjnie drony mają zastosowanie w czasie 
wojny. W czasie pokoju mnie interesuje bardzo ta strona ratownicza, ponieważ śledzę to, co się 
dzieje  na  terenie  Szwecji  i  w  Polsce  Sosnowiec,  drony  wykorzystywane  do  transportu 
defibrylatorów. Tam odbywały się te pierwsze pilotażowe drony i teraz pytanie, czy w tym aspekcie 
też Państwo widzicie możliwość działania w tej waszej grupie i czy na terenie kraju istnieją już 
takie grupy, jak one są umocowane prawnie, bo jednak do tego będziemy dążyli  czy to jest 
zupełnie pionierska inicjatywa i nikt nigdy w Polsce takiej grupy nie tworzył i nie jest ona w jakiś 
sposób sformalizowana? Dziękuję.” 
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Pan Mateusz Matusiak powiedział: „Z tego, co się zorientowałem, jeszcze nie ma żadnej takiej 
grypy dronowej w Polsce. Jedynie jednostki OSP gdzie pozyskują środki na taki sprzęt, mogą sobie 
pozwolić na wykorzystywanie bezzałogowców, natomiast w Polsce nie spotkałem się z taką grupą, 
którą  chciałbym tutaj stworzyć w naszym mieście i również chciałbym zainspirować inne miasta, 
żeby podążały za naszym śladem, za naszą drogą. Jeżeli chodzi o dostarczanie przeróżniejszego 
zapotrzebowania, nie ma z tym najmniejszego problemu, trzeba kupić wyspecjalizowanego drona, 
który mógłby przenosić takie ładunki. Nie ma z tym żadnego problemu, czy ten dron miałby służyć 
do poszukiwań, czy miałby dostarczyć zaopatrzenie. Wszystko jest do zrobienia, natomiast trzeba 
przystosować do tego tylko sprzęt. Dziękuję.”

Pan Michał Sosnowski Przewodniczący komisji powiedział: „Dziękuję bardzo. Państwo radni czy 
są jakieś pytania? Nie. W takim razie bardzo dziękuję za merytoryczną dyskusję w tym temacie. Ja 
się cieszę, że jako komisja mogliśmy wysłuchać Pana Mateusza i ta prezentacja naprawdę była 
wartościowa  i  myślę,  że  to  początek  takiej  dyskusji  na  temat  tego  jak  w  Płocku  będziemy 
wykorzystywać tę technologię, bo niewątpliwie jest to przyszłość. Myślę, że możemy zakończyć tę 
dyskusję takim wnioskiem ustnym do mnie jako przewodniczącego, do Pana prezydenta oraz 
odpowiednich urzędników z odpowiednich działów, żeby spotkali się z Panem i porozmawiali na 
temat ewentualnej współpracy w takiej czy innej formie. A co do formy prawnej to umówmy się, to 
urzędnicy są od tego, żeby wymyślać odpowiednią formułę i sprawdzić, czy w ogóle takowa jest 
możliwa.  Jak  widać,  jeżeli  chodzi  o  Państwa  radnych,  wszyscy  są  pozytywnie  nastawieni  do 
pomysłu, za co bardzo dziękuję. Dziękuję bardzo za prezentację. Zamykam posiedzenie.”

Protokołowała:

Dorota Brzozowska                                         Przewodniczący Komisji 
                       Inwestycji, Rozwoju i 

   Bezpieczeństwa Miasta 
                                                                                 

                   

       /-/ Michał Sosnowski   

Załączniki do protokołu :

Projekt uchwały pomieszczony na druku nr: 196, 197, 184, 191, 195
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